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پس از جلسه لالوويچ و رسول خادم رخ داد

بازگشت ميزبانى
 جام جهانى كشتى به ايران 

شايعه كثيف عليه دروازه بان تيم ملى

حمايت كى روش از  عابدزاده 
مقابل پرتغالى ها

11 11

خط خبر 

خانواده دانش آموز، معلم را راهى بيمارستان 
كردند

خط قرمز: مديــر روابط عمومى اداره 
كل آموزش و پرورش خوزستان درباره 
درگيــرى ولى دانش آمــوز و معلم در 
حميديه، گفت: شــكواييه اى در اين 
خصوص تنظيم و به دادستانى ارائه و 
يكى از همراهان ضارب نيز دســتگير 
شده است. بابك نورى زاده اظهار كرد: 

روز چهارشــنبه گذشته در روستاى دهكده شهرســتان حميديه يكى از 
دانش آموزان با تأخير به مدرسه مى رسد و معلم، دانش آموز را براى بررسى 
علت تأخير به دفتر مدرسه هدايت مى كند كه در پى تماس دانش آموز با 
خانواده خود، پدر او همراه چند نفر از بستگان به مدرسه مى آيند و بدون 
هماهنگى با مسئولان مدرسه، به كلاس هجوم برده و معلم را مورد ضرب 

و شتم قرار مى دهند. 
وى افزود: اورژانس در محل حضور پيدا مى كنــد و معلم را مداوا مى كند. 
سپس توسط همكاران ما در اداره آموزش و پرورش، شكواييه اى تنظيم و به 
دادستانى ارائه مى شود. شب پنجشنبه يكى از همراهان ضارب دستگير شده 
است. پدر دانش آموز هم كه بعد از اين حادثه، متوارى شده بود، صبح جمعه 
دستگير شد تا نيروى انتظامى در كمتر از 48 ســاعت از وقوع حادثه، اين 
ضارب را دستگير كرده باشد. مدير روابط عمومى اداره كل آموزش و پرورش 
خوزستان در خصوص اخبار منتشر شده مبنى بر تنبيه بدنى دانش آموز به 
دليل تأخير حضور در كلاس گفت: هيچ گونه درگيرى فيزيكى بين معلم و 
دانش آموز رخ نداده است. دانش آموز ممكن است براساس موقعيت كلاس 
و مسائلى كه پيش مى آيد شيطنت هايى داشته باشد اما هرگونه زد و خورد 
فيزيكى بين معلم و دانش آموز را تكذيــب مى كنم. نورى زاده تصريح كرد: 
معاون حقوقى وزارت از طرف وزير مسئول پيگيرى اين مسئله شده است. با 
دستور مديركل آموزش و پرورش خوزستان، آموزش و پرورش هزينه هاى 
درمانى معلم را تقبل مى كند. البته هزينه هاى درمانى در برابر هزينه هاى 
عاطفى و وجهه روانى آن قابل قياس نيست. وى خاطرنشان كرد: اين اتفاق 
در منطقه اى رخ داده است كه هميشه معلم از ارج، قرب و منزلت بالايى نزد 
مردم منطقه برخوردار بوده است و براى خود ما نيز جاى تعجب و سؤال دارد. 

خودكشى يك مرد پس از آتش زدن زنش 
ايسنا: مدير روابط عمومى مركز اورژانس و فوريت هاى پزشكى خوزستان 
از قتل يك زن و خودكشى شوهر وى در اهواز خبر داد. رضا رفيعى اظهار 
كرد: در پى اعــلام وقوع يك فقره آتش ســوزى خــودرو همچنين يك 
مورد خودكشى در پل سياه اهواز در ســاعت 7:45 صبح، آمبولانس هاى 
فوريت هاى پزشــكى اهواز به محل اين حادثه اعزام شدند. وى ادامه داد: 
در اين حادثه جســد يك زن در خودروى پرايد ســوخته يافت شــد كه 
ظاهراً همسر اين زن درب هاى خودرو را بســته و اقدام به آتش زدن اين 
خودرو كرده بود.مدير روابط عمومى مركز اورژانس و فوريت هاى پزشكى 
خوزستان افزود: همچنين اين مرد پس از به آتش كشيدن خودرو با شليك 

گلوله خودكشى كرد. 

قبض جريمه بدحجابى كذب است 
فارس: يك مقام انتظامــى گفت: تصاويــرى كه در روزهــاى اخير در 
شبكه هاى مجازى درباره قبض جريمه بدحجابى منتشر شده است كذب 
اســت. وى ادامه داد: برخى افراد معلوم الحال هر از گاهى اقدام به انتشار 
چنين تصاوير ساختگى مى كنند تا جامعه را نســبت به نيروى انتظامى 
بدبين كنند.اين مقام انتظامى گفت: به طور قطع ناجا و دستگاه قضايى با 
اين افراد برخوردى قاطع خواهند كرد زيرا اين افراد امنيت روانى جامعه 

را هدف گرفته اند.

 مديــر روابط عمومى اداره 
كل آموزش و پرورش خوزستان درباره 
درگيــرى ولى دانش آمــوز و معلم در 
حميديه، گفت: شــكواييه اى در اين 
خصوص تنظيم و به دادستانى ارائه و 
يكى از همراهان ضارب نيز دســتگير 

خط قرمز- بهاره بختيارى: معاون دادستان مشهد از قتل يك دانش آموز 
10 ساله با 21 ضربه چاقو در مشــهد خبر داد.حجت الاسلام والمسلمين 
سيدجواد حســينى، با اعلام اين خبر اظهار كرد: دانش آموز 10 ساله روز 
چهارشنبه هنگامى كه ساعت 12 ظهر از منزلشــان در خيابان موسوى 
قوچانى بيرون مى رود تا با سرويس خود به مدرسه برود، به ياد مى آورد كه 
راننده سرويس به آنان گفته بوده كه به علت مشكلى كه برايش پيش آمده 
چند روزى نمى تواند به دنبال دانش آموزان بيايد و آن ها بايد با پدر و مادر 
خود به مدرسه بروند.وى ادامه داد: اين كودك زنگ خانه را مى زند و به مادر 
خود مى گويد به علت اينكه سرويس مدرسه به دنبال او نمى آيد با تاكسى 

تلفنى تماس بگيرد تا او را به مدرسه ببرد.
حسينى تصريح كرد: در حالى كه 
مادر دانش آموز با تاكســى تلفنى 
تماس مى گيرد، خــودروى پرايد 
سفيدى در مقابل منزل آن ها نگه  
مــى دارد و اين كودك بــه تصور 
اينكه اين خودرو تاكســى تلفنى 
اســت پس از گفت وگويى كوتاه با 
راننده پرايد سوار خودرو مى شود 
و مى رود.وى با بيــان اينكه «مادر 
اين دانش آموز تمام اين صحنه ها 
را از آيفون تصويرى نگاه مى كرده 
اســت»، خاطرنشــان كرد: مادر 
اين كودك كه به ماجرا و ســرعت 
رسيدن تاكسى تلفنى شك مى كند 

و نگران مى شود، بلافاصله مجددا با تاكسى تلفنى تماس گرفته و نام خودرو 
را از مسئول تاكسى تلفنى مى پرســد و او مى گويد كه ما خودروى سمند 

فرستاديم، نه خودروى پرايد.
معاون دادستان مشهد افزود: پس از آن، خانواده پيگير سرنوشت كودك 
خود بودند تا اينكه روز گذشته ساعت 7 بعد از ظهر اين كودك در نزديكى 
شهرك صنعتى شانديز و پشت ورزشــگاه ثامن الائمه در حالى كشف شد 
كه ضربات متعدد چاقو خورده بود و پيشانى اش با قندشكن شكافته شده 
بود.وى با بيان اينكه بررسى هاى تكميلى در حال انجام است، اضافه كرد: 
با توجه به حساسيت خاصى كه اين پرونده داشت، دادستان مركز استان 

خراسان رضوى دستور ويژه اى در اين رابطه صادر كردند.
درهمين حال خبرنگار ما مطلع شــد كه قاتل پسر بچه 10ساله مشهدي 
كه با ضربات چاقو به قتل رســيده بود، با تحقيقات فني و گسترده قاضى 
ويژه قتل و مأموران آگاهى مشهد در منزلش دستگير شد. قاضي ميرزايي 
در گفت و گو با خبرنگار ما در خصــوص جزئيات اين پرونده گفت: محمد 
حسين 10ساله روز چهار شنبه ســاعت 12 ظهر هنگام رفتن به مدرسه 
يادش مى آيد كه ســرويس مدرســه چند روزى دنبالش نخواهد آمد، به 
همين دليل زنــگ خانه را مى زند و از مــادرش مى خواهد براى او آژانس 
بگيرد، اما پس از مدت كوتاهى از تماس مــادر با آژانس و درحاليكه مادر 
هنوز از پشت آيفون تصويرى پسرش را رويت مى كرده، مى بيند كه راننده 
يك پرايد مقابل او توقف كرده و در حال گفت و گو با پســرش است و پس 
از مدت كوتاهى كودك 10ساله سوار پرايد مى شود. مادر پس از تماس با 
آژانس متوجه مى شود كه ماشينى كه پسرش را سوار كرده آژانس نبوده و پسر 
بچه اشتباهى سوار ماشين شده .  او كه نمي داند اين راننده دنبال چه هدفي 
بوده است، بدون آنكه كنجكاوي به خرج دهد تا بعدازظهر صبر مي كند كه 
پسرش به خانه بيايد و دليل سوار شدن بر پرايد به جاى آژانس را جويا شود، 
اما از زمان برگشت محمد حسين 10ساله از مدرسه ساعت ها مي گذرد و از او 
خبري نمي شود تا اينكه مادرش تصميم مي گيرد موضوع را به پليس خبر دهد 
كه پس از ساعت ها دلواپسي متوجه مي شود، جسد كودكش حوالى ورزشگاه 

ثامن الائمه كشف شده است. 
 قاضي ميرزايي در ادامه افزود: پس از گزارش ارسالي، با دستور ويژه دادستان؛ 

كارآگاهان دايره جنايى تلاش خود را شروع كرده و سرنخ هايى از قاتل به دست 
آوردند، اين سرنخ ها باعث شد تا در كمتر از 33ساعت راننده پرايد را شناسايى 
و قاتل را در منزلش دستگير كنند. قاتل در همان لحظات اوليه چند ضربه چاقو 
به مقتول وارد مى كند. سپس دنبال مكانى خلوت مى گردد و خود را پشت 
ورزشگاه مى بيند و جنازه را از خودرو بيرون مى برد. وي گفت: قاتل پس از 
دستگيري هنوز حرفى از انگيزه خود براى اين جنايت هولناك نزده است، اما 

تحقيقات تا روشن شدن ماجرا و انگيزه اين قتل ادامه خواهد يافت.
* قتل  دختر بچه 5 ساله آق قلايى

فرمانده انتظامى شهرستان آق قلا گفت: قاتل دختر بچه 5 ساله ساكن يكى 
از روستاهاى اين شهرستان در كمتر از 2 ساعت دستگير شد. سرهنگ مجيد 
زائرى  اظهار كرد: بعد از ظهر  روز پنج 
شنبه ناپديد شدن دختر بچه اى 5 
ساله به نام سلاله در روستاى گرى 
از توابع شهرستان آق قلا به پليس 
اطلاع داده شد.وى افزود: بلافاصله 
جســت وجوى مأمورين انتظامى 
براى يافتن دختر بچه آغاز شــد و 
در كمتر از دو ساعت فردى 40 ساله 
در مراتع اطراف روستا شناسايى و 
دستگير شد.زائرى با اشاره به پيدا 
شدن جســد كودك در مراتع اين 
شهرستان،  تصريح كرد: فرد دستگير 
شده در اعترافات اوليه به بزه انتسابى 
معترف و براى ســير مراحل قانونى 
تحويل مراجع قضايى شد.فرمانده انتظامى شهرستان آق قلا اظهار كرد: علت 
اوليه قتل خفگى تشخيص داده شده است. جزئيات بيشتر درخصوص نحوه 

قتل پس از بررسى پزشك قانونى اعلام خواهد شد.
رئيس كل دادگسترى گلســتان نيزگفت: قاتل دختر پنج ساله كه در 
آق قلا به قتل رسيده بود دستگير شده و در بازجويى ها به جرم اعتراف 
كرده است.هادى هاشميان با بيان اين كه بررسى پزشكى قانونى نشان 
مى دهد به اين كودك تجاوز نشده است افزود: در گزارش اوليه پزشكى 
قانونى علت مرگ اين كودك، خفگى اعلام شــده است.هاشــميان با 
تاكيد بر اين كه بلافاصله پس از اعلام مفقــودى دختربچه آق قلايى، 
تلاش دستگاه قضايى و انتظامى براى يافتن اين كودك آغاز و مظنون 
شناسايى شــد افزود: قاتل در بازجويى ها، ســرخوردگى اجتماعى و 
انتقام جويى را انگيزه قتل اين كودك بى گناه عنوان كرده است.رئيس 
كل دادگسترى اســتان گفت: خانواده كودك ســاعت 11:30 دقيقه 
ششم ارديبهشت متوجه گم شدن او شــدند و پس از بى نتيجه ماندن 
جست وجو ها، 13:40 دقيقه همان روز با مراجعه به كلانترى مفقودى 
كودك را گزارش دادند و اعلام كردند به يكى از اهالى روستا كه فردى 
معتاد و ســابقه دار است مشــكوك هستند.هاشــميان افزود: با اعلام 
مفقودى، پليس با دستور بازپرس، فرد مظنون را بازداشت كرد و مظنون 
در بازجويى ها به قتل كودك اعتراف و محل جنازه او را به پليس اعلام 
كرد.وى ادامه داد: قاتل در بازجويى ها اعلام كرده، براى درخواســتى 
به منزل يكى از اقوام كــودك مراجعه كرده بود اما با پاســخ منفى آن 
خانواده روبرو شدم. قاتل هنگام خروج از منزل اين افراد، با هدف انتقام 
از اهالى خانه اين دختربچه را كه از بستگان اين خانواده بود ربود و پس 
از انتقال به انبار خانه يكى از روستاييان كه در منزل نبودند، خفه كرد.
اين مقام ارشد قضايى اســتان افزود: قاتل گفته قصد دفن كردن جنازه 
در زمين هاى اطراف روستا را داشته كه با اعلام بلندگوى مسجد روستا 
مبنى بر مفقودى كودك، از اين تصميم منصرف و جنازه را در انبار همان 
خانه اى كه كودك را كشــته بود رها كرده  و از روستا خارج شده است.
هاشــميان تصريح كرد: قاتل هم اكنون در زندان اســت و رسيدگى به 
پرونده در دادسراى عمومى و انقلاب شهرستان آق قلا آغاز شده است.

خط قرمز- ليلا طاهرى: ســرهنگ كارآگاه حميد 
مكرم، معاون مبارزه با جرايــم جنايى پليس آگاهى 
تهران بزرگ، از دســتگيرى دو برادر به اتهام ارتكاب 
جنايت با انگيزه سرقت طلاجات يك خانم در منطقه 
باقر شهر خبر داد.  معاون مبارزه با جرايم جنايى پليس 
آگاهى تهران بــزرگ در توضيح ايــن پرونده گفت: 
ساعت 23:35 مورخه چهارم ارديبهشت 97 از طريق 
مركز فوريت هاى پليسى 110يك فقره كشف جسد 
در منطقه باقرشــهر - خيابان يادگار امام به كلانترى 
175 باقرشهر اعلام شد. با حضور مأمورين كلانترى 
در محل مشخص شد جســد خانمى حدودا 45 ساله 
كه داخل گونى نارنجى رنگ در داخل سطل زباله قرار 
داشته، توسط عوامل شــهردارى كشف شده است.با 
تأييد خبر اوليه مبنى بر كشف جسد، بلافاصله موضوع 
به اداره دهم ويژه قتل و تشخيص هويت پليس آگاهى 
و همچنين قاضى كشــيك دادگاه عمومى و انقلاب 
كهريزك اعــلام، پرونده مقدماتى بــا موضوع «قتل 
عمد» تشكيل و تحقيقات جهت شناسايى و دستگيرى 
قاتل يا قاتلين در دستور كار اداره دهم پليس آگاهى 
تهران بزرگ قرار گرفت. در همان بررسى هاى بعمل 
آمده توسط تيم بررسى صحنه اداره دهم و تشخيص 
هويت پليس آگاهى مشخص شــد كه مقتوله بر اثر 

اصابــت ضربــات 
متعــدد چاقــو به 
ناحيه شكم، كتف، 
دســت ها و سر به 

قتل رسيده است.
شناســايى   *

هويت مقتول
همزمــان بــا آغاز 
تحقيقــات جهت 
شناســايى هويت 
مقتولــه، در 30 
بامــداد  دقيقــه 
پنجــم  مورخــه 

ارديبهشــت ماه 97 فــردى به هويت مشــخص به 
كلانترى 175 مراجعه و اعلام نمود كه همســرش به 
هويت مشخص، روز قبل و پس از پايان ساعت كارش 
به منزل مراجعت نكرده است.با توجه به مشخصات و 
تصاوير ارائه شده از سوى اين شخص، مأمورين موفق 
به شناسايى مقتوله شــده و هويت جسد كشف شده 
پس از مراجعه اعضاى خانواده ى مقتوله به پزشــكى 
قانونى شناسايى و تأييد شد.همزمان با شناسايى هويت 
مقتوله، كارآگاهــان اداره دهم پليس آگاهى به محل 
كار مقتوله در يــك كارگاه خياطى در نزديكى محل 
كشف جســد مراجعه و به تحقيق از همكاران مقتوله 
پرداختند؛ در تحقيقات ميدانى و پليسى از همكاران 
مقتوله مشخص شد كه وى ســاعت 18:30 مورخه 
چهارم ارديبهشت ماه 97 و پس از پايان كار، كارگاه را 

ترك نموده است.
معاون مبارزه با جرايم جنايــى پليس آگاهى تهران 
بزرگ در خصوص نحوه شناســايى متهمين پرونده 

گفت: همزمان با انجام تحقيقات ميدانى و پليســى 
از محل كار و خانــواده ى مقتولــه، كارآگاهان اداره 
دهم پليس آگاهى با بررســى تصاوير بدست آمده از 
دوربين هاى مداربســته ى محدوده ى كشف جسد 
موفق به شناســايى تصوير متعلق به دو جوان شدند 
كه آن ها را در حال انتقــال گونى نارنجى رنگ حاوى 
جسد به محل كشف جسد نشــان مى داد.تحقيقات 
جهت شناســايى هويت اين دو جوان آغاز و در همان 
تحقيقات اوليه مشــخص شــدكه آن ها، دو برادر به 
نام هاى ايوب ( 25 ســاله ) و امير ( 22 ساله ) هستند 
كه در همان كارگاه خياطى محل كار مقتوله مشغول 
به كار هستند. كارآگاهان اطلاع پيدا كردند كه اين دو 
برادر، ساعت 12:00 مورخه چهارم ارديبهشت ماه 97 
با گرفتن مرخصى از كارگاه خارج شــده و فرداى روز 
كشف جسد نيز همچون روال عادى به محل كار خود 

مراجعه كردند.
* اعتراف به قتل براى سرقت

سرهنگ حميد مكرم، با اشاره به دستگيرى متهمين 
و اعتراف صريح آن ها به ارتكاب جنايت عنوان داشت: 
كارآگاهان اداره دهم پليس آگاهى با مراجعه به محل 
كار اين دو برادر، هر دو نفر آن ها را دستگير و به اداره 
دهم پليــس آگاهى تهران بزرگ منتقــل كردند. دو 
برادر در تحقيقات 
اوليه منكر هرگونه 
جنايت شــده اما 
پس از مشــاهده 
ى تصاوير خود در 
زمان انتقال جسد 
بــه ناچار لــب به 
اعتراف گشــوده و 
صراحتا به ارتكاب 
جنايت بــا انگيزه 
ســرقت طلاجات 
مقتولــه اعتــراف 
كردند.ايوب ضمن 
اعتراف صريح به ارتكاب جنايت عنوان داشت: من به 
همراه برادرم امير، با انگيزه سرقت طلاهاى مقتوله وى 
را با ضربات متعدد چاقو به قتل رسانديم. امير ابتدا با 
يك ميله به ســر مقتوله چند ضربه زد و سپس من با 

ضربات متعدد چاقو او را به قتل رساندم.
امير نيز ضمن تأييد اظهارات برادرش عنوان داشت: 
هنگامى كه مقتوله با برادرم درگير شــد، من هم كه 
بسيار ترسيده بودم با يك ميله چند ضربه به سر وى 
زدم. [ پــس از ارتكاب جنايت ] طلاهــاى مقتوله را 
داخل يك دستمال گذاشــته و آن ها را بالاى كابينت 
خانه قرار دادم .در ادامه و با توجــه به اعتراف صريح 
متهمين، كارآگاهان اداره دهم ويژه قتل پليس آگاهى 
با مراجعه به محل زندگى دو برادر در خيابان 15 خرداد 
و در بازرسى از منزل آن ها چندين حلقه النگو و يك 
عدد انگشتر متعلق به مقتوله را داخل يك پارچه قرمز 
رنگ كشف و در ادامه آلت قتاله نيز همراه با طلاجات 

مقتوله كشف شد.

كودك كشى هولناك درمشهد و آق قلا

حسينى تصريح كرد: در حالى كه 
مادر دانش آموز با تاكســى تلفنى 
تماس مى گيرد، خــودروى پرايد 
سفيدى در مقابل منزل آن ها نگه  
مــى دارد و اين كودك بــه تصور 
اينكه اين خودرو تاكســى تلفنى 
اســت پس از گفت وگويى كوتاه با 
راننده پرايد سوار خودرو مى شود 
و مى رود.وى با بيــان اينكه «مادر 
اين دانش آموز تمام اين صحنه ها 
را از آيفون تصويرى نگاه مى كرده 
اســت»، خاطرنشــان كرد: مادر 
اين كودك كه به ماجرا و ســرعت 

اصابــت ضربــات 
متعــدد چاقــو به 
ناحيه شكم، كتف، 
دســت ها و سر به 

شناســايى   *

همزمــان بــا آغاز 
تحقيقــات جهت 
شناســايى هويت 

بامــداد  دقيقــه 

 جام جهانى كشتى به ايران 
11

قاتلان زن خياط در كوزه افتادند

11

پرونده ليگ هفدهم بسته شد
جام يازدهم در ويترين سرخ ها 

جواد رستم زاده: پرسپوليس يازدهمين قهرمانى اش را با پيروزى بر تيم جادوگر شيرين تر كرد. مردان برانكو با پيروزى سه بر صفر مقابل سپيدرود 
رشت ضمن امضاى قهرمانى شان، تمام ركوردها را در ليگ هفدهم به نام خود ثبت كردند. براى سرخپوشان در اين بازى مهيج محمد انصارى 31، 
فرشاد احمد زاده 41 و كمال كاميانى نيا 84 گلزنى كردند تا پرسپوليس با 48 گل زده، ذوب آهن را هم از اين لحاظ جا بگذارد. نكته جالب اين بازى 
حضور محسن مسلمان در نيمه دوم به جاى وحيد اميرى بود. آشتى مسلمان و برانكو با استقبال شديد تماشاگران روبرو شد. ضمن اينكه هواداران 
پرسپوليس دقيقه 8 اين بازى يك صدا على كريمى، اسطوره خود و سرمربى حريف را تشويق كردند. بدين ترتيب على على پور كه در اين بازى به 
دليل مصدوميت غايب بود، با 19 گل زده صاحب كفش طلا شــد. عنوان بهترين پاسور ليگ هم با پاسى كه محسن مسلمان ديشب به كاميابى نيا 
داد با 10 پاس گل به اين بازيكن رسيد. پرسپوليس با حضور سيدجلال حسينى و بيرانوند صاحب بهترين خط دفاعى شد و بيشترين برد و كمترين 

باخت را هم به نام تيم برانكو سند خورد.
*جام قهرمانى بدون تاج

ديروز مهدى تاج به دليل افت فشار نتوانست در ورزشگاه آزادى باقى بماند و مجبور به ترك ورزشگاه شد.
 سعيد فتاحى، مسئول كميته مسابقات ليگ فوتبال ضمن اعلام اين خبر گفت: حال عمومى او خوب نبود و مجبور شد استاديوم را ترك كند. وى 

افزود: آقاى تاج به هيچ  وجه نمى توانست در ورزشگاه بماند و شايعه نكنيد كه او حالش بسيار بد است. زير سرم رفته است. همين! 



شايعه كثيف عليه دروازه بان تيم ملى

حمايت كى روش از  عابدزاده مقابل پرتغالى ها

 فوتبال  ورزش  روزنامه ابِــولا، پرُ تيراژترين روزنامه 
ورزشى پرتغال در مطلبى خبر داد كه بنا بر شكايتنامه اى 
كه به صورت ناشناس به دادگســترى پرتغال واصل شده  
باشگاه پورتو با امير عابدزاده، دروازه بان ايرانى تيم ماريتيمو 
ارتباط برقرار كرده تا با پرداخت مبلغ 200 هزار يورو، او در 
بازى آينده دو تيم كه يكشنبه شب هفته آينده در چارچوب 
هفته ســى و دوم ليگ برتر پرتغال برگزار مى شود، بازى 
خوبى انجام ندهد؛ اين خبر عجيب در حالى منتشر شده كه 
استناد به يك شكايت نامه ناشناس در حساس ترين روزهاى 
فوتبال پرتغال براى انتشار يك گزارش جنجالى حرفه اى 
به نظر نمى رسد و بى دليل نيست كه كى روش در توصيف 

وضع از كلمه لجن زار استفاده كرده است.
اين خبر  عجيب در حالى منتشر شــده كه خود روزنامه 
ابِولا بلافاصله در مطلبى ديگر اقــدام به تكذيب خبرش 
كرده و چنين نوشته اســت كه يك منبع نزديك به امير 
عابدزاده تضمين مى كند كه: «دروازه بان ماريتيمو هرگز 
هيچ تماسى از طرف باشــگاه پورتو دريافت نكرده است؛ 

ضمن اينكه اين يك خبر شگفت انگيز محسوب مى شود 
چراكه امير يك انگليسى زبان است و حتى به زبان پرتغالى 
صحبت نمى كند؛ حتى او از اخبار مندرج در رســانه هاى 

پرتغالى با خبر نبوده است.»
در عين حال كارلوس كى روش، ســرمربى تيم ملى ايران 
با انتشار مطلبى در اينســتاگرام خود به سرعت به دفاع از 
گلر جوان تيم ملى ايران پرداخته اســت؛«فوتبال پرتغال 
به نحو فزاينده اى با چنين مسائلى آلوده شده است. همه 
چيز در پشت صحنه اتفاق مى افتد. اين يك واقعيت است. 
من آنجا بودم و واقعا تاســف آور اســت كه چنين اتفاقى 
براى امير رخ داد؛ با اســتفاده از نام او و زير ســوال بردن 
حرفه اى گرى و افتخاراتش. براى آنهايى كه خارج از ايران 
امير را نمى شناسند، او دروازه بانى است كه براى تيم ملى 
بازى مى كند و امروز 25 ساله شده است. متاسفانه به خاطر 
روز تولدش نيست كه بقيه در موردش صحبت مى كنند. به 
هر حال، امير هميشه افتخاراتش را خواهد داشت و آنهايى 
كه اين لجن زار را ايجاد مى كنند، خودشان در آن خواهند 

افتاد. تولدت مبارك امير.»
به گزارش شگفت انگيز روزنامه ابِولا، امير عابدزاده به عنوان 
وجه المصالحه بين دو باشگاه پورتو و ماريتيمو، هدف پيكان 
اين خبر واقع شــده و جالب اينكه در همان خبر اوليه نيز 
اعلام شده كه عابدزاده نســبت به خبر 200 هزار يورويى 
باشگاه پورتو واكنش منفى نشان داده اما نكته اينجاست 
كه او به طور كلى هر گونه تماس  مشكوك از طرف باشگاه 
پورتو را تكذيب كرده اســت. عابدزاده كه در دومين سال 
حضورش در ليگ پرتغال به تيم ملى ايران دعوت شــده 
و قصد دارد به مانند پدر نامدارش، يــك دروازه بان قابل 
تكيه در تيم ملى فوتبال ايران باشد، بدون شك از اين موج 
خبرى كثيف عبور خواهد كرد. در عين حال عابدزاده قصد 
شكايت از منبع انتشار خبر را ندارد چراكه در حال حاضر 
تمركزش را روى ديدار برابر پورتو گذاشته تا بتواند در بازى 
شماره 7 خود در اين فصل موفق شود و از سوى ديگر برخى 
رســانه هاى پرتغالى عنوان كرده اند چنين شايعاتى حتى 

مى تواند انگيزه دروازه بان ايرانى را بالاتر هم ببرد.

  برانكو: بعضى ها بين دو نيمه  
در فضاى مجازيند

ورزش: برانكو در اين مورد كه آيا برنامه اى بــراى كنترل فعاليت بازيكنان 
پرسپوليس در فضاى مجازى دارد گفت:  اگر بازيكنى در فضاى مجازى فعاليت 
كند به خوبى مشخص مى شود و ما در زمين تمرين او را تنبيه مى كنيم البته 
اين مشكل براى امروز و ديروز نيست. در گذشــته هم بازيكن ها كارت بازى 
مى كردند اما الان پلى استيشــن بازى مى كنند يــا در فضاى مجازى حضور 
دارند. شــما بگوييد من چكار كنم؟ برخى بازيكنان بين دو نيمه بازى هم در 

فضاى مجازى هستند.

مصاف ايران با هند، ويتنام و اندونزى؛ 
گروه بندى جام ملتهاى زير 16 سال 

آسيا انجام شد
ورزش:  مراسم قرعه كشى رقابت هاى جام ملت هاى آسيا در رده سنى زير 16 
سال برگزار شد. بنابر اين قرعه كشى، تيم ملى زير 16 سال ايران در گروه سوم 

رقابت ها با تيم هاى ويتنام، هند و اندونزى هم گروه شدند.
 اين مســابقات اواخر شهريور ماه در كشــور مالزى آغاز مى شود و تيم ايران 
هم نخستين ديدار خود را روز 30 ام شهريور در مقابل تيم ملى زير 16 سال 
اندونزى برگزار خواهد كرد. ملى پوشان سپس در روزهاى 2 و 5 مهر به ترتيب 

با هند و ويتنام روبرو مى شوند.

خارجى هاى صنعت نفت ماندنى شدند
ورزش: بازيكنــان خارجى تيم فوتبال صنعت نفت آبادان با مســئولان اين 

باشگاه براى يك فصل ديگر به توافق رسيدند.
در جلسه اى كه با حضور اعضاى هيئت مديره اين باشگاه و چهار بازيكن خارجى 
صنعت نفت (كرار جاسم، لوسيانو پريرا، آگوستو سزار و مگنو باتيستا) برگزار 
شد، اين بازيكنان بعد از برگزارى مذاكره نهايى براى پوشيدن پيراهن اين تيم 

در فصل آينده به توافق نهايى رسيدند.

غلبه شاگردان صانعى بر جوانان اسلوونى
 تيم ايران قهرمان شد

ورزش: تيم فوتسال جوانان كشورمان كه از روز چهارم ارديبهشت ماه براى 
شركت در تورنمنت چهارجانبه تداركاتى به ايتاليا سفر كرد، در ديدار فينال 
اين تورنمنت به مصاف تيم جوانان اسلوونى رفت كه اين بازى با پيروزى 7 بر 

2 ايران خاتمه يافت.
رضا قنبرى و عليرضا بيات (هر كدام 3 گل) و سالار آقاپور براى شاگردان على 

صانعى گلزنى كردند تا ايران در اين تورنمنت به قهرمانى برسد.

گرشاسبى: از طريق فيفا پيگير رأى 
فرجام خواهى هستيم

ورزش: سرپرست باشگاه پرسپوليس گفت كه اين باشگاه از طريق فدراسيون 
جهانى فوتبال، پيگير فرجام خواهى باشگاه پرسپوليس براى رفع محروميت 

اين تيم خواهد بود.
حميدرضا گرشاسبى در مورد سفرش به ســوييس و حضور در دادگاه عالى 
ورزش (CAS)  براى لغو محروميت پرسپوليس از پنجره نقل و انتقالاتى اظهار 
داشت: اين دادگاه پس از جمع بندى مستندات ارائه شده، نتيجه آن را به فيفا 

ارسال خواهد كرد تا پرسپوليس از طريق اين مرجع، پيگير رأى صادره باشد.

ترابى: سايپا قدر ما را ندانست
ورزش: مهاجم سايپا مى گويد كه امســال در سايپا بسيار اذيت شد و باشگاه 
قدر زحمت بازيكنان را ندانست. مهدى ترابى ستاره سايپا بعد از گل زنى برابر 
پيكان در جمع خبرنگاران گفت: « امســال خيلى اذيت شديم اما اميدوارم 
مشكلات حل شود. خدمت براى من يك معضل است اما هنوز تصميم نگرفتم. 
دوست دارم جايى به فوتبالم ادامه دهم كه بتوانم پيشرفت كنم. اولويت براى 
من بعد از سربازى، رفتن به اروپا است و اگر پيشنهاد خوبى باشد، مى روم و اگر 
نبود، دوست دارم جايى باشم كه بتوانم پيشرفت كنم .فعلا خبرى از پيشنهاد 

اروپايى ندارم .»

دليل سقوط مشكى پوشان فاش شد
فارس: رهبر، مربى تيم فوتبال مشكى پوشــان پس از شكست يك بر صفر 
تيمش برابر پارس جنوبى گفت: بحثى كه در تيم ما كمتر به آن پرداخته شد 
اين بود كه برخى مدير برنامه ها كه نمى دانم نام آنها دلال است يا چيز ديگر 
براى ما مشكلاتى ايجاد كردند؛ آنها نه تنها بازيكنان جوان ما كمك نكردند كه 
مشكلاتى هم براى آنها ايجاد كردند. به عنوان مثال يك بازيكن در هفته پنجم 
به تيمى گل زد و به او گفتند كه چند پيشــنهاد دارد. از آن به بعد آن بازيكن 

ديگر نتوانست مانند گذشته به تيم كمك كند.
وى تصريح كرد: ما هميشه مربيان خوبى در تيم داشتيم. اتفاقى كه براى ما 
افتاد بحث مدير برنامه هايى بود كه بايد كنترل مى شــد. بايد مشخص شود 
كه آنها چه كسانى هستند. شناسايى اين افراد كه تيم هايى امثال ما را دچار 
مشكل مى كنند كار سختى نيست، اگر واحدهاى نظارتى رسيدگى نمى كنند 

يا ذى نفع هستند يا توان برخورد با آن را ندارد.

ضد حمله

قائدى: مى خواهم دل هواداران را به دست آورم
ورزش: مهدى قائدى در گفت وگو با ســايت رسمى باشگاه اســتقلال، درباره 
بازگشتش به تمرينات اين تيم گفت: خدا را شكر كه توانستم دوباره رو به راه شوم و 
سلامتى خود را بدست بياورم. از امروز شروع به تمرين كردم. خدارا شكر در دو سه 
ماه اخير كه تحت نظر دكترا بودم، شرايط بدنيم خيلى خوب شده است. مشكل 

حادى وجود ندارد، بايد مدتى جداگانه تمرين كنم و كم كم به تيم اضافه شوم.
وى در پاسخ به اين سوال كه چه زمانى براى استقلال به ميدان مى رود، اظهار كرد: 
اين مسئله به نظر آقاى شفر بستگى دارد. من تلاش مى كنم به بازى هاى اين فصل 
برسم و شرايط بدنى ام اجازه مى دهد تا به تيم در بازى هاى آينده كمك كنم ولى  

در نهايت آقاى شفر تصميم گيرنده هستند.
بازيكن جوان اســتقلال به عنوان حرف پايانى خود به هواداران، گفت: بايد يك 

جورى بيايم تا جبران كنم و دل همه هواداران را به دست آورم.

واكنش دايى به جدايى ترابى و قلى زاده
 ورزش: در اين دوره از رقابت هاى ليگ برتر، دو نفر از بازيكنانى كه در كانون توجه 
اهالى فوتبال و مربيان بودند، وينگرهاى جوان و تواناى تيم سايپا هستند. در كنار 
ترابى اما يك ستاره جديد ظهور كرده است؛ على قلى زاده، بازيكن جوانى كه سال 
هاى قبل هم كم و بيش حركات تكنيكى و گلهاى زيبا از او مى ديديم، امسال با 
پيشرفتى چشمگير، به يكى از درخشان ترين جوانان ليگ تبديل شده است. على 
دايى در اين باره گفت: قلى زاده قراردادش با ما تمام مى شود ولى در صورت ماندن 
در ايران، براى سايپا بازى مى كند. ترابى هم كه با ما قرارداد دارد و ماندنى است. 
دايى در ادامه اما به نكته اى اشــاره كرد كه شايد مشتريان اين دو نفر را كماكان 
اميدوار نگه دارد. او گفت: اين را بدانيد كه كادر فنى ما فقط بسته به يكى دو نفر 
نيست و خيلى افراد در مجموعه سايپا زحمت مى كشند. اگر هر بازيكنى از اين 

تيم برود، يك نفر بهتر از او را مى آوريم.  10
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ورزشـــى

سينا حسينى : بحران مديريتى در باشگاه پديده سرانجام 
به پايان رسيد تا شــاگردان رضا مهاجرى ليگ هفدهم را 
با خاطره اى خوب تمام كنند. شــايد هيچ خبرى بهتر و 
شيرين تر از اين نبود كه مشخص شد فصل آينده همچنان 
پديده در حوزه تيم دارى حضور خواهد داشت تا نگرانى و 
كابوس عدم وجود سرمايه گذار براى بازيكنان و كادر فنى 

به كلى از بين برود.
*تزريق دو ميليارد

جواد وطنخواه نايب رئيس هيئت مديره باشــگاه پديده 
كه مسئوليت مذاكره با اسپانسر باشگاه را براى فصل بعد 
برعهده داشــت، پس از توافق با مديران موسســه مالى و 
اعتبارى ملل توانست رقمى حدود دو ميليارد تومان را به 
حساب باشگاه تزريق كند تا با اين مبلغ بخش عمده اى از 
مطالبات بازيكنان و اعضاى كادر فنى تيم پرداخت شود. با 
تزريق مالى به مجموعه تيم و پرداخت مطالبات بازيكنان 
حالا آن دسته از بازيكنانى كه خيال رفتن در سر داشتند 

حاضر شدند دوباره پاى ميز مذاكره بنشينند .
اما در اين ميان بحث بر ســر حضور مديرعامل باشــگاه و 
رئيس هيئت مديره بالا گرفت به گونه اى كه بســيارى از 
منتقدان به حضور نمايشــى اين دو ايراد گرفتند و مدعى 
بودند چه ضرورتى دارد كه پارسا و شكوهى با وجود عدم 
كمك مالى بــه مجموعه همچنــان در تركيب مديريتى 

باشــگاه باقى بمانند، هرچنــد كه گفته مى شــود عمر 
مديريتى اين دو در هيئت مديره پديده رو به پايان است 

*توافق با حامى مالى
وطنخواه با اعلام اينكه مجموعه پديده فصل آينده 

هم در رقابت هاى ليــگ برتر تيم دارى 
خواهد كرد گفت:«با پيگيرى هاى 

صــورت گرفته خوشــبختانه 
موسسه اعتباري ملل به عنوان 
يكى از حاميان باشگاه پديده 
در فصــل آينــده حمايت 
خود را رســما اعلام كرد و 
موفق شديم با عقد قرارداد 
جديد بخشــى از مطالبات 

بازيكنان را پيــش از اتمام 
فصل پرداخت كنيم.»

جــواد وطنخــواه با انتقــاد از 
بى مهرى مسئولان استان خراسان 

در قبال تنها نماينده فوتبال خراسان در 
ليگ برتر گفت:« خيلى ها زمانى كه باشگاه پديده 

با بحران مالى رو به رو شد پا پيش گذاشتند و با وعده هاى 
فراوان قول همكارى دادنــد اما نه تنها اين وعده ها عملى 
نشد بلكه هيچ قدمى براى تيم برداشته نشد و تنها مديران 

ورزش دوســت صنايع در كنار ما حضور داشتند و كمك 
كردند.»

وى در ادامه گفت:« مسئولان و افرادى كه در ميانه راه به 
مجموعه هيئت مديره اضافه شدند هيچ قدمى 
براى حل مشكلات پديده برنداشتند اما 
در نهايت مديران موسسه اعتباري 
كه به حق نگاه حمايتي از تيم 
و باشــگاه پديده خراسان را 
دارند و فصل گذشــته نيز 

تيم را حمايت كردند»
* جلسه مهم

اما بــه گفتــه نزديكان 
باشــگاه شــب گذشته 
پس از پايــان بازى پديده 
- گســترش، جلسه هيئت 
مديره در هتل پــارس تبريز 
برگزار شد كه در اين جلسه هيئت 
مديره نســبت به تعييــن تكليف در 
خصوص پست مديرعاملى تصميم گيرى لازم 
را انجام دادند و بنا شد جواد وطنخواه كه پيش از اين هم به 
عنوان مديرعامل باشگاه فعاليت داشت، در فصل هجدهم 

اين مسئوليت را برعهده گيرد.

رستگارى در دقيقه 90 
پديده در ليگ برتر تيم دارى مى كند

وطنخواه با اعلام اينكه مجموعه پديده فصل آينده 
هم در رقابت هاى ليــگ برتر تيم دارى 

خواهد كرد گفت:«با پيگيرى هاى 
صــورت گرفته خوشــبختانه 

موسسه اعتباري ملل به عنوان 
يكى از حاميان باشگاه پديده 
در فصــل آينــده حمايت 
خود را رســما اعلام كرد و 
موفق شديم با عقد قرارداد 
جديد بخشــى از مطالبات 

بازيكنان را پيــش از اتمام 

جــواد وطنخــواه با انتقــاد از 
بى مهرى مسئولان استان خراسان 

در قبال تنها نماينده فوتبال خراسان در 

مجموعه هيئت مديره اضافه شدند هيچ قدمى 
براى حل مشكلات پديده برنداشتند اما 
در نهايت مديران موسسه اعتباري 
كه به حق نگاه حمايتي از تيم 

مديره در هتل پــارس تبريز 
برگزار شد كه در اين جلسه هيئت 
مديره نســبت به تعييــن تكليف در 

چشم دايى به فينال جام حذفى 

ژنرال نايب قهرمانى را به 
استقلال نداد

ورزش: ذوب آهن با پيروزى بر نفت تهران به عنوان نايب قهرمان 
ليگ برتر به عنوان سهميه دوم ايران راهى جام باشگاه هاى آسيا 
شــد. ديروز در حالى كه نصــف جهان متحد شــده بودند تا تيم 
استقلال نايب قهرمان نشود ژنرال و مردانش در پايتخت در حالى 
كه استقلال ، سپاهان را شكســت داده بود توانستند رتبه دوم را 
فتح كنند. در اصفهان گل تيام در همان ابتداى بازى ســپاهان را 
كمرشكن كرد و حملات زنبورها براى تغيير نتيجه يك بر صفر به 
جايى ختم نشد تا بدترين تيم سالهاى اخير سپاهان هوادارانش را 

مثل اكثر هفته هاى اين فصل ناكام به خانه بفرستند.
 در تهران كى روش استنلى در دقيقه 38 با گلى كه به ثمر رساند 
هم نفت را نابود كرد و هم حكم حضور ذوب آهن در آسيا را امضا 
كرد. سايپا هم با وجود نبرد انتحارى كه مقابل پيكان انجام داد و به 
پيروزى دو بر يك رسيد اما به همان رتبه چهارم اكتفا كرد. سايپا 
بايد منتظر قهرمانى استقلال در جام حذفى باشد تا بتواند به عنوان 

تيم سوم راهى مرحله پلى آف. 
پديده كه اخبار خوبى اين روزها در موردش به گوش مى رسد در 
آخرين ديدار هم آبرودارى كرد و با تســاوى صفر بر صفر در تبريز 
ليگ هفدهم را به پايان رساند. اما مشكى پوشان كه حتى سرمربى 
هم نداشــت در روز آخر هم رمقى براى بردن نداشــت و در خانه 
مغلوب پارس جنوبى شد تا به عنوان دومين تيم ضعيف ليگ برتر 
پرونده اش در ليگ دسته اول باز شود. تراكتور سازى با ساغلام به 
پيروزى نوبرانه رسيد و در اهواز يك بر صفر مقابل فولاد پيروز شد 
تا تبريزى ها براى ســال بعد روياهاى جديد بسازند. پيش از اين 
سقوط تيم هاى مشــكى پوشــان  نفت تهران به ليگ دسته اول 

قطعى شده بود.

دايى: به خاطر يك پنالتى دوم نشديم
على دايى ، سرمربى تيم فوتبال ســايپا در نشست خبرى بازى با 
پيكان گفت: بازى خوبى بود و فكر مى كنــم تنها بازى اى در اين 
فصل بود كه شانس آورديم.  سرمربى سايپا در پاسخ به اين سوال 
كه آ يا اميدواريد كه استقلال قهرمان جام حذفى شود و شما بتوانيد 
سهميه آسيا بگيريد گفت: اصلا اينطور فكر نمى كنيم ما آمده بوديم 
كه از حيثيت و قدرت خودمان دفاع كنيم.  تيمى كه سال قبل براى 
بقا مى جنگيد امسال به دنبال سهميه آسيا بود و به خاطر يك ضربه 
پنالتى كه خودمان از دست داديم نتوانستيم به مقام دوم برسيم. 
سرمربى سايپا در پاسخ به اين سوال كه آيا سهميه گرفتن سايپا به 
ماندن شما در فصل بعد ارتباطى دارد يا خير، گفت: اينطور نيست 
من سال قبل هم با نفت تهران قهرمان جام حذفى شدم اما نماندم. 

فكر مى كردند من ديوانه ام!
شفر: مى توانم با تيم هاى ديگر 

مذاكره كنم
  وينفرد شفر در نشست خبرى بعد از بازى با سپاهان اظهار داشت: امروز 
يكى از 4 فينالى بود كه ما در پيش داريم و آن را برديم.اگر برگرديم به 
اولين بازى كه در طول 8 ماه قبل آمدم، در اولين كنفرانسم به خبرنگاران 
گفتم كه مى خواهيم سخت كار كنيم و استقلال را به رده بالايى برسانم. 
وى ادامه داد: شايد خبرنگاران فكر مى كردند من ديوانه ام كه اين حرف 
را مى زنم اما حالا در مرحله بعدى ليگ قهرمانان هستم. وى در خصوص 
شرايط تمديد قراردادش گفت: من 5-4 روز قبل از بازى با مديران باشگاه 
صحبت هايى كردم و حرف هايمان را زديم و قرار بود پيشنهاد جديدى 
ارائه بدهند، اما پيشنهادى به من نرسيده و از حالا ايجنت من مى تواند 
پيشنهاد تيم هاى ديگر را بررسى كند و با باشگاه هاى ديگر مذاكره كند. 



در آستانه بازى هاى آسيايى سرگردانى در اردوها موج مى زند

تيم هاى ملى واليبال، فوتبال وهندبال بدون سكاندار
   امين غلام نژاد   روز شــمار بــازى هاى 
آسيايى به 3 ماه و 20 روز رسيده  و كم كم داريم 
به بازى هاى آسيايى 2018 نزديك مى شويم، 
اما هنوز در برخى رشته هايى كه جزو كاروان 
اعزامى به اندونزى هستند نه تكليف سرمربى 

مشخص است و نه اردوى تيم ملى.
واليبال، فوتبال و هندبال رشته هايى هستند 
كه سابقه كسب مدال براى ايران در بازى هاى 
آســيايى را دارند اما اكنــون در بلاتكليفى به 

سر مى برند.
  نكته جالب اين است كه هم در ستاد عالى 
بازى ها و هم در كميتــه ملى المپيك با اين 
رشته ها نشست هاى تخصصى برگزار شده 
اما مشخص نيست چرا مسئولان فدراسيون 
اين رشته ها بابت بلاتكليفى  تيم هاى ملى 
خود بازخواست نشده اند؟ مسئولان وزارت 
ورزش  و كميته ملى المپيك هم در جلسات 
خــود تاكنون اين فدراســيون هــا را مورد 
بازخواســت قرار نداده اند كه چرا عجله اى 
بــراى تعيين تكليــف تيم هــاى ملى خود 
ندارند و با ايــن بلاتكليفى چگونه براى خود 

شانس مدال هم قائل شده اند.

*هندبال؛ منتظر خارجى ها
در مورد تيم ملى هندبال بــا تمام وعده هاى 
داده شــده هنوز گره اى براى سكاندارى تيم 
ملى باز نشده اســت. عليرضا رحيمى رئيس 
فدراســيون هندبال دربــاره آخرين وضعيت 
انتخاب سرمربى تيم ملى هندبال مردان ايران 
گفت: «چندين گزينه مدنظر ماست كه در حال 
بررسى آنها هســتيم.  با دو مربى اسپانيايى و 
اروپايى وارد مذاكره شديم  اما متاسفانه همسر 
مربى اسپانيايى به او گفت كه به ايران نيايد و 
به همين دليل حضور او در ايران و هدايت تيم 
ملى هندبال منتفى شــد. البته غير از او يك 
مربى اروپايى هم مدنظــر داريم اما فعلا ليگ 

اروپا تمام نشده و مربيان حاضر در اين ليگ هم 
درگير مسابقاتشان هستند. ما هر چه سريعتر 
به دنبال اين هستيم كه مربى تراز اول براى تيم 

ملى مردان هندبال جذب كنيم.»
رحيمى در پاســخ به اينكه انتخاب سرمربى 
دير نشــده اســت و براى جاكارتا زمــان را از 
دست داده ايد،  عنوان كرد: « در حال حاضر ما 
فدراسيونى هستيم كه بيشترين لژيونر را داريم 
و از همين روى مربى كه قرار است هدايت اين 
تيم را برعهده بگيرد كارش راحت است البته 
تا زمانى هم كــه آنها به ايــران برنگردند و در 
خدمت تيم ملى نباشد بهترين مربى هم كارايى 

نخواهد داشت »
*واليبال؛ تيم ملى ب روى هوا

اوضاع واليبال به عنوان بخت اصلى كسب طلا 
در جاكارتا هم بهتر از فوتبال و هندبال نيست.

در نشســت مطبوعاتى كه ايگور كولاكوويچ 
ســرمربى تيم ملى واليبال ايران داشــت، در 
پاسخ به اين سوال كه چه راه حلى براى حضور 
قدرتمند تيم ملى واليبال در تمامى تورنمنت ها 
دارد، گفت كه با رئيس فدراسيون درخصوص 
تشــكيل تيم ملى «ب» به توافق رسيده است 
و با توجه به تعــدد رقابت هاى مهم بين المللى 
از جمله ليــگ ملت هاى واليبــال، بازى هاى 

آسيايى و قهرمانى جهان نياز است تا با تقسيم 
نيرو بهترين نتايج را كســب كنيم. پس از آن، 
مسئولان فدراسيون واليبال نيز اعلام كردند 
كه تيم ملى «ب» به بازى هاى آسيايى 2018 

جاكارتا اعزام خواهد شد.
بعد از اين اظهار نظرها اهالــى واليبال انتظار 
داشتند تا پس از شروع تمرين هاى تيم ملى در 
هفته دوم فروردين ماه حداقل تكليف سرمربى 
تيم ملى«ب»نيز مشــخص شــود چرا كه در 
فاصله سه ماه مانده به آغاز بازى هاى آسيايى 
خبرى از حضور خوآن سيچلو كه پيش از اين 
هدايت تيم ملى «ب» و اميد را بر عهده داشت 

نيســت و نام گزينه هاى ديگرى براى هدايت 
اين تيم نيز مطرح شده است.با به اتمام رسيدن 
نخستين ماه سال 97 نيز حتى خبرى مبنى بر 
آماده سازى شرايط براى تشكيل تيم ملى «ب» 
منتشر نشده و اين در حالى است كه كميته ملى 
المپيك همواره تاكيد داشته كه كاروان اعزامى 
به بازى هاى آسيايى كاملا كيفى است و كسب 

مدال در اولويت قرار دارد.
بى شك مردم، مسئولان فدراســيون و البته 
كميته ملى المپيك اين انتظار را پس از رشد 
موشكى واليبال در ســال هاى اخير دارند كه 
واليبال ايران فراتر از آسيا گام برداشته و   مدال 
طلاى بازى هاى آسيايى را براى كاروان ايران 
به ارمغان بياورد. با اين حــال ناكامى نماينده 
ايران در مســابقات قهرمانى آسياى دوره قبل 
و همچنين كسب تنها يك مدال طلا در طول 
تاريخ بازى هاى آسيايى نمى تواند فاصله ايران 

با ساير رقباى آسيايى را تضمين كند.
  جالب اينكه در حالى كه هنوز تكليف سرمربى 
تيم ملــى ب و شــرايط تشــكيل و برگزارى 
اردوهاى تداركاتى نماينــده واليبال ايران در 
بازى هاى آسيايى معلوم نيست، اخيراً رئيس 
فدراســيون واليبال در اظهار نظرى گفت كه 
شايد در هفته سوم ليگ ملت هاى واليبال كه 
از 18 خردادماه آغاز مى شود نيز تيم ملى «ب» 
به روسيه اعزام شــود تا در سه ديدار به مصاف 

تيم هاى برزيل، روسيه و چين برود!
*فوتبال؛انتخاب مدير به جاى سرمربى

در مورد فوتبال همه چيز به حميد اســتيلى 
ســپرده شــده تا به عنوان مدير تيم ملى در 
پى توافق با ســرمربى باشد. ســرمربى اى كه  
مى گويند به احتمال زياد خارجى خواهد بود. 
براى فوتبالى ها شكستن طلسم راه نيافتن به 
المپيك از نان شــب هم واجب تر است. ولى با 
اين تفاســير و بلاتكليفى خيلى نمى توان به 

حضور در المپيك اميدوار بود.

پس از جلسه لالوويچ و رسول خادم رخ داد
بازگشت ميزبانى جام جهانى كشتى به ايران 

ورزش:با توجه به جلســه روزهاى اخير خادم و لالوويــچ ، ميزبانى ايران در 
رقابت هاى جام جهانى كشتى فرنگى در سال 2018 ميلادى مجددا پذيرفته 
شد.  جام جهانى كشتى فرنگى كه قرار بود فروردين ماه سال جارى در ايران 
برگزار شود،  به دليل شرايط خاص فدراسيون در آن زمان و همچنين فراهم 
نبودن خدمات لازم و سالن برگزارى مسابقات در شهر متقاضى ميزبانى( اهواز)، 
از سوى اتحاديه جهانى  با ابهاماتى روبرو شد و در نهايت در زمان مقرر برگزار 
نشد. بازسپارى مجدد  برگزارى مســابقات مذكور نيز منوط به  روشن شدن 
وضعيت مديريت فدراسيون  كشتى ايران و در نهايت جلسه مشترك با اتحاديه 
جهانى كشتى شد. با توجه به جلســه روزهاى اخير خادم رئيس فدراسيون 
كشتى ايران با ننادلالوويچ رئيس اتحاديه جهانى كشتى در صربستان، مقرر 
شد با توجه به محدوديت زمانى در سال 2018 ميلادى، ايران زمان مشخصى 
را بعد از مسابقات جهانى مجارستان و  قبل از پايان سال جارى ميلادى براى 
جام جهانى كشتى فرنگى در نظر گرفته و به اتحاديه جهانى اعلام كند تا در 

نهايت زمان مشترك و مورد تاييد طرفين مشخص شود.

حسن يزدانى ستاره المپيك از ديد ژاپنى ها
ورزش: يك مجله ژاپنى با چاپ عكسى از حسن يزدانى، او را ستاره كشتى جهان 
در المپيك توكيو ناميد.  يك مجله ژاپنى به چاپ عكسى از حسن يزدانى قهرمان 
نامدار كشتى ايران اقدام كرده و او را يكى از ستاره هاى المپيكى توكيو ناميده است.
اين مجله درباره يزدانى نوشته است: يزدانى در المپيك ريو به مدال طلا رسيد و 
در مسابقات جهانى 2017 نيز قهرمان شد. اين ستاره آسيايى احتمالا در مسابقات 
جهانى مجارستان نيز خواهد درخشيد. هيچكس نمى تواند يزدانى را تهديد كند 

و او ستاره كشتى جهان در المپيك 2020 توكيو خواهد بود.

برادران استكى به «چى اس ام» رومانى پيوستند
ورزش:برادران اســتكى براى فصل جديد به تيم هندبال چى اس ام بخارست 
رومانى پيوســتند.   االله كرم و ســجاد اســتكى كه در 2 ســال اخيــر در تيم 
ديناموبخارست رومانى عضويت داشتند و به افتخارات پرتعدادى هم با اين تيم 
رسيدند، براى فصل جديد رقابت هاى ليگ اين كشور به تيم چى اس ام بخارست 
ملحق شدند.   االله كرم استكى كاپيتان تيم ملى هندبال ايران  گفت: تيم جديد ما 
چى اس ام بخارست است كه يكى از تيم هاى خوب رومانى محسوب مى شود. اين 
تيم در بخش بانوان قهرمان اروپا است و براى اينكه سطح تيم آقايان خود را به سطح 
تيم زنان خود برساند، در حال ساختن يك تيم قدرتمند براى سال آينده ليگ 
رومانى است.  وى افزود: با اينكه آنها براى سال آينده قصد دارند تيم قدرتمندى 
مهيا كنند؛ تا به حال هميشه يك پاى فينال ليگ رومانى بوده اند. مسئولان اين تيم 
براى اينكه هم قهرمانى ليگ رومانى را به دست بياورد و هم در ليگ اروپا شركت 

كند، براى سال آينده تيم خوبى را مى خواهند آماده كنند. 

خوش نيت در راه  ورزش ناشنوايان
ورزش: ناشنوايان خراسان رضوى در ورزش كشور و دنياى ورزش جايگاهى 
خاصى دارند. مطلع شــديم ماه هاى پايانى دوره رياست دكتر شكيب رئيس 
هيئت ورزش ناشنوايان خراسان رضوى در حال سپرى شدن است و وى قصد 
بازگشت به رأس اين هيئت را ندارد.از سويى نيز باخبر شديم اهل فن و ورزش 
ناشنوايان با درخواست از حيدر خوش نيت معاون سياسى و جانشين فرماندار 
در ورزش همگانى شهرستان مشهد تقاضاى حضور او در رأس اين هيئت را 
كرده اند . با توجه به اينكه تعداد ناشنوايان استان برابر آمار غيررسمى به حدود 
9000 نفر مى رسند و پتانسيل هاى سرشار و فراوان ورزشى در بين اين عزيزان 
وجود دارد  حضور خوش نيت با عزم و هدف خدمت به ناشنوايان تأثير فراوانى 

در ورزش استان خواهد داشت.

خبر

شنبه 8 ارديبهشت  هفته 36 ليگ برتر انگليس
 ليورپول - استوك سيتى

 ساعت: 16:00 زنده از شبكه سه

شنبه 8 ارديبهشت هفته 32 بوندسليگا
 بايرن مونيخ - آينتراخت فرانكفورت
 ساعت: 18:00 زنده از شبكه ورزش

شنبه 8 ارديبهشت هفته 35 لاليگا اسپانيا
 رئال مادريد - لگانس

 ساعت: 21:00 زنده از شبكه ورزش

شنبه 8 ارديبهشت سرى آ برزيل
 بوتافوگو - گرميو

 ساعت: 23:30 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 9 ارديبهشت  هفته 36 ليگ برتر انگليس
 منچستريونايتد - آرسنال

 ساعت: 20:00 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 9 ارديبهشت  هفته 35 لاليگا اسپانيا
 ديپورتيوو لاكرونيا - بارسلونا

 ساعت: 23:15 زنده از شبكه سه  

ورزش در سيما
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عطايى: بى ميلى 

واليباليست ها به حضور در اردوى 
جوانان فاجعه است

ايسنا: سرمربى تيم ملى واليبال جوانان با انتقاد از حضور يكباره و بلندمدت 
بازيكنان جوان و نوجوان در اردوى تيم ملى بزرگسالان گفت: در شرايط كنونى اين 
بازيكنان هيچ تمايلى براى حضور در تيم ملى جوانان ندارند و اين يك فاجعه است.  
بهروز عطايى گفت: سعى كرديم تا تمريناتمان را در آكادمى ملى  المپيك انجام دهيم 
تا از هياهوى تمرين در كنار ديگر تيم ها در فدراسيون واليبال دور باشيم و خوشبختانه 
مسئولان فدراسيون شرايط را فراهم كرده اند. عطايى گفت: بايد خيلى  دقيق تر به 
اين مسائل توجه شود. زمانى كه بازيكن رده سنى نوجوانان با جوانان به يك باره 

وارد اردوى تيم   ملى بزرگسالان مى شود اتفاقات ناخوشايند بسيارى در 
پس آن رخ مى دهد. من با اطمينان مى گويم كه در شرايط كنونى اين 

بازيكنان هيچ تمايلى براى حضور در تيم   ملى جوانان ندارند 
و اين يك فاجعه است، اما خودمان اين فاجعه را 

مى سازيم.

جلوگيرى  
وزير از قطع حقوق
 50 قهرمان ورزشى

ورزش:مديرعامل صندوق حمايت از قهرمانان و پيشكسوتان خبر داد با 
دستور وزير ورزش قطع حقوق 50 قهرمان ورزشى به دليل تمكن مالى لغو شد.    

قطع حقوق 50 قهرمان ورزشى از سوى صندوق حمايت از قهرمانان و پيشكسوتان 
به دليل تمكن مالى در روزهاى اخير جنجال هاى زيادى را به پا كرد و اعتراض برخى 

از چهره هاى مطرح ورزش را در پى داشــت. مديرعامل اين صندوق وابسته به وزارت 
ورزش در مصاحبه اى سعى كرده بود درباره چرايى اين ماجرا توضيح بدهد، اما اين اتفاق 
آتش اختلافات را شعله ورتر كرد. بعد از اعتراض برخى از قهرمان هاى سابق ورزش كه 
حقوق شان از سوى صندوق قطع شــده بود،  كه به دستور وزير ورزش و با تصويب 

هيئت مديره اين صندوق قرار بر اين شد بار ديگر پرداخت حقوق به اين 50نفر از 
سر گرفته شود و به حالت قبلى بازگردد. سلطانى فر براى پايان دادن به اين 

جنجال ها چنين دستورى را صادر كرد، چون به نظر مى رسيد متر و 
معيار مشخصى براى ميزان تمكن مالى افراد در نظر گرفته 

نشده و از روى حدس و گمان اين ليست 50 
نفره تهيه شده است.

سايه سنگين آزادكاران 
جوان بر سر بزرگان تيم ملى 

ورزش: عضو شوراى فنى تيم هاى ملى كشتى آزاد معتقد است جوانان 
باانگيزه و آينده دار با جديت در حال تعقيب بزرگان تيم ملى و جانشــينى 

آنها هستند.
 ابراهيم جوادى گفت: نخســتين مرحله رقابت هاى انتخابى تيم ملى نشان داد، 
مدعيان جوان و نه چندان شناخته شده، عزم خود را جزم كرده اند تا بزودى دوبنده 

تيم ملى را از نفرات باتجربه و عنوان دار بگيرند.
 وى گفت: اين رونــد باعث اميدوارى و رضايت متوليان كشــتى اســت اما 

مدعيان عنوان دار و قديمى تــر تيم ملى هم نبايد به ســادگى از ميدان 
به در روند و بايد تا جايى كه مى توانند بــراى حفظ دوبنده تيم ملى 

و كســب افتخار بجنگند. البتــه اين بدان معنا نيســت كه ما از 
پشتوانه سازى و جوانگرايى غافل شــويم، بلكه مى توان 

در كنار روند جوانگرايى از نفــرات باتجربه نيز 
بهترين استفاده را ببريم.
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اميرمحمد سلطان پور: در حالى كه تا همين چند هفته پيش، 
شانس يوونتوس براى تكرار عنوان قهرمانى سرى آ آن هم براى 
هفتمين بار پياپى بسيار بالا بود، اما كسب دو نتيجه ضعيف از 
 جمله شكست خانگى هفته پيش در بازى مستقيم مقابل تيم 
دوم جدول يعنى ناپولى، كار را براى اين تيم سخت كرده است. 
ناپولى اكنون با كم كردن اختلاف به يك امتياز مى خواهد اولين 
قهرمانى سرى آ را بعد از 28 سال به دست آورد؛ كارى كه آخرين 
بار به همراه مارادونا موفق به انجام آن شدند. يوونتوس همچنان 
در فاصله چهار هفته مانده به پايان رقابت ها با يك امتياز اختلاف 
در صدر قرار دارد، اما وقتى به چهار ديدار باقى مانده دو تيم نگاه 
مى كنيم، آن ها حتى بيشتر از ناپولى نگران خواهند شد. يكى 
از اين ديدارهاى سخت، امشب در سن سيرو انتظار بانوى پير را 
مى كشد. ديدار مقابل اينترميلان در «دربى ايتاليانو» مى تواند 
خواب را از چشمان مكس آلگرى ربوده باشد؛ مخصوصا از آن 
جهت كه اينتر خود فصلى پر نوسان را پشت سر گذاشته و در 
هفته هاى باقى مانده براى كسب سهميه ليگ قهرمانان اروپا با 
تمام توان به ميدان خواهد رفت. ثبات در عملكرد يكى از نقاط 
ضعف اين فصل براى شاگردان لوچيانو اسپالتى بوده و كسب هر 
نتيجه اى ديگر طرفداران آبى و مشكى پوش را متعجب نمى كند. 
اينتر اكنون در رتبه پنجم قرار دارد و اين در حالى است كه چهار 
تيم سهميه حضور در بهترين تورنمنت اروپايى فصل آينده را 
كسب خواهند كرد. آن ها اگر مى خواهند اختلاف يك امتيازى 

با دو تيم سوم و چهارم جدول يعنى لاتزيو و رم بيشتر نشود، بايد 
در ديدار مقابل يووه حتما امتيــاز بگيرند. يووه به جز اين بازى 
سخت، يك ديدار دشــوار ديگر نيز مقابل تيم صعود كرده به 
نيمه نهايى اين فصل ليگ قهرمانان يعنى آاس رم خواهد داشت 
كه دو هفته ديگر در ورزشگاه المپيكو برگزار مى شود. دو ديدار 
خانگى آن ها مقابل بولونيا و ورونا شايد دشوار به نظر نرسد اما 
اين حقيقت كه يك بازى فينال جــام حذفى مقابل ميلان نيز 
در اين بين وجود دارد، مى تواند هفته هاى پرفشــارى برايشان 

رقم بزند. اين شــايد نزديك ترين رقابت دو تيم براى قهرمانى 
در سرى آ از سال 2010 به اين طرف باشــد كه اينتر در هفته 
پايانى موفق شد با شكســت پارما جام قهرمانى را از دستان رم 
بربايد. بسيارى از كارشناسان فوتبال معتقدند كه اين فصل نيز 
رقابت براى قهرمانى تا هفته آخــر ادامه پيدا خواهد كرد؛ و در 
ميان از پيش مشخص شدن تكليف تمامى ليگ هاى بزرگ و 
قهرمانانشان، هيچ چيز براى طرفداران فوتبال ايتاليا نمى تواند 

جذاب تر از تماشاى جنگ دو تيم يوونتوس و ناپولى باشد.

آس: شهيد خان، مولتى ميلياردر پاكستانى كه قصد دارد ورزشگاه ومبلى را بخرد 
با يك يورو دستمزد شروع كرد و اكنون صد و بيست و هفتمين فرد ثروتمند جهان 

محسوب مى شود.
شهيد خان براى خريد ورزشگاه ومبلى به فدراسيون فوتبال انگليس 920 ميليون 
يورو پيشنهاد داده است. با اين حال مولتى ميلياردر پاكستانى هميشه در چنين 
شرايطى نبوده اســت. داستان زندگى اش كه توســط ديلى ميل منتشر شد  يك 

انعكاس كامل از «روياى آمريكايى»  است.
 شهيد خان در يك خانواده فقير در لاهور به دنيا آمد. مادرش معلم رياضى و پدرش 
فروشنده بود. او نيز به فروش راديو مشــغول بود با اين حال در 16 سالگى تصميم 
گرفت كشــورش را ترك كند. او با 500 دلار پول به آمريكا ســفر كرد تا در رشته 

مهندسى مكانيك دانشگاه ايلينوى به تحصيل بپردازد.
با اين حال بى پول شد و براى اجاره هر شــب اتاقش بايد 2 دلار پرداخت مى كرد. 
او مجبور شــد براى زنده ماندن به دنبال يك شغل باشد. در نهايت اين اتفاق افتاد 
و براى هريك ساعت ظرف شستن يك دلار و 20 ســنت يعنى يك يورو دريافت 

مى كرد.
شهيد خان كمى بعد توانست در شركت Flex-N-Gate كه سپر خودرو توليد 
مى كرد مشغول به كار شود. او 13 سال بعد توانست 660 هزار يورو به دست آورد و 
شركت را بخرد. شركت شهيد خان در حال حاضر تقريبا 2.900 ميليون يورو ارزش 

دارد و به نوشته فوربس او در رتبه 127 ثروتمندترين افراد جهان است.
مولتى ميلياردر پاكســتانى يك كشــتى خصوصى بــه ارزش 161 ميليون 
يورو دارد. شــهيد خان مالك تيم جكســونويل جگوارز ( در NFL) و تيم 
فوتبال فولام انگليس اســت. او در مجموع 82 ميليارد و 850 ميليون يورو 

دارايى دارد.

 امشب، اينترميلان - يوونتوس

نگاه اميدوار ناپولى به «دربى ايتاليانو»
مولتى ميلياردر پاكستانى ومبلى را هم خواهد خريد
از حقوق يك يورويى تا 82 ميليارد يورو ثروت!
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ادب و هنر: معاون ســیما در حکمی علی فروغی را به سمت »مدیر شبکه سه 
ســیما« منصوب کرد. به گزارش قدس علی اصغر پورمحمدی بعد از دو ســال 
مدیریت شبکه سه سیما، از این سمت خداحافظی کرد و علی فروغی جایگزین او 

شد. وی پیش از این رئیس مرکز بسیج سازمان صداوسیما بوده است. 
فروغی فارغ التحصیل کارشناسی ارشــد حقوق عمومی از دانشگاه امام  صادق)ع( 
است. در سابقه مسئولیت های مدیر جدید شبکه سه، قائم مقامی بنیاد اندیشه های 
امام در نهاد رهبری در دانشگاه ها، عضویت در شورای معارف صدا و نیز شورا های 

عالی فیلم، پویانمایی و شورای عالی کتاب بسیج نیز به چشم می خورد. 
علی فروغی ســردبیری برنامه های مختلف رادیویی و تهیه کنندگی و کارگردانی 

چند مستند تلویزیونی را نیز در کارنامه دارد.  
موج جوان گرایی در انتخاب مدیران ســیما واکنش های زیادی را در شبکه های 
اجتماعی به وجود آورد. ســیدمحمود رضوی تهیه کننده سینما، در تغییر مدیر 

شبکه سه سیما را به 

تلویزیون

شبکه 3 
جوان تر شد

ایسنا: سید مجتبی موسوی، کارگردان انیمیشن آقای گوزن، در مراسم اختتامیه 
سی وششمین جشنواره جهانی فجر در بخش مسابقه بین الملل لوح تقدیر دریافت 
کرد. به گزارش قدس و به نقل از روابط عمومی حوزه هنری خراسان رضوی سید 
مجتبی موسوی در ابتدا ضمن بیان اینکه استادانی که کار را دیده اند، نظرشان این 
است که کار در سطح بین المللی ساخته شده است، گفت: »آقای گوزن« به سبک 
استاپ موشن ساخته شده است. جهانی را که در داستان فیلم در سال ۹۲ به تصویر 
کشیدم یک جهان مختص به خود را دارد و این امر یکی از نقاط قوت اثر محسوب 
می شــود و همین موضوع سبب شده است »آقای گوزن« بیشتر مورد توجه قرار 
بگیرد. وی در ادامه با اشاره به اینکه تولید انیمیشن »آقای گوزن« حدود دو سال 
زمان برده است افزود: بخشی از زمان مورد نظر صرف تولید موشن کنترل و بخشی 
دیگر مشکلات ناشی از نبود متریال مناسب برای تولید عروسک بود که با زحمت 
زیاد از خارج کشور وارد شد. این انیمیشن محصول مشترک خانه انیمیشن و مرکز 

تلویزیون و انیمیشن حوزه هنری است.

سینما

درخشش انیماتور مشهدی 
در جشنواره جهانی فجر

خوانش

حرف زدن از زبان ماهی ها
خوانش شعری از محسن حسینخانی

 حمیدرضا شکارسري 
» بگذار/ عمیق دوستت داشته باشم!/ برای ماهی ها/ تابلوی »شنا ممنوع« 

بی مفهوم است!«*
آیا ماهی ها عاشــق می شــوند؟ نمی دانیم! اگر عاشق شــوند، عاشقِ که 
می شــوند؟ عاشق یک ماهی دیگر یا عاشق دریا؟ باز هم نمی دانیم! و شعر 
درست انگشت می گذارد روی چیزهایی که نمی دانیم یا می دانیم و خود را 
به ندانســتن می زنیم.)این همان تجاهل العارف خودمان نیست؟( در واقع 
تظاهر به نادانی تنها تکنیکی از سوی شاعر نیست بلکه مخاطب هم تجاهل 
العارف را اجرا می کند پس در واقع خواننده هم در خوانش و حتی تکمیل 
فرآیند سرایش شعر شرکت می کند. »محسن حسینخانی« از عدم شناخت 
آدم ها از احساسات و عواطف ماهی ها)!( کمال استفاده را می برد و شعرش را 
سامان می بخشد. اول راوی را طی تشبیه مضمر به یک ماهی عاشق پیشه 
تشبیه می کند و از زبان همان ماهی حرف می زند) صنعت تشخیص(، دوم 
معشوق را در آن واحد به دو چیز متفاوت تشبیه می کند: هم به دریا و هم به 
یک ماهی دیگر. نکته اینجاست که او هر دو تشبیه را همزمان جا می اندازد. 
به گمان نگارنده، شاعر این کار را با کارکرد ایهامی »عمیق« انجام می دهد. 
عمق دوست داشتن یک ماهی دیگر و عمق دریا! »محسن حسینخانی« 
عشقی عمیق اما ممنوعه را در شعر کوتاه خود به خوبی ترسیم کرده و به 

نمایش گذاشته است.
*تنها مرگ زندگی می کند/ محســن حســینخانی/ فصل پنجم/ 13۹6/ 

صفحه ۲8.

 »برادر انگلستان« به چاپ سوم رسید
مهر: رمان »برادر انگلستان«، نوشته علیرضا قزوه، با بازخوردهای مثبتی 
در شبکه های اجتماعی رو به رو شده است. همزمان با این خبر علیرضا 
قزوه در اینستاگرام خود نوشت: به احتمال قوی در ژانر سفرنامه نیز اثری 
دقیقاً در حجم و اندازه برادر انگلستان به نمایشگاه برسانم. کتابی در ۲7 
فصل و 380 صفحه. رمان »برادر انگلستان«، که به روایت رخدادهای پس 
از کودتــای ۲8 مرداد 3۲ می پردازد تــا روزهای پس از انقلاب نیز ادامه 

می یابد و خواننده را وارد حال و هوای داستان می کند.

12

ادب و هنر

گفت و گو با دبیر اجرایی جایزه ادبی و مردمی علی اکبرj که به خاطر مشکلات مالی در آستانه تعطیلی قرار دارد

مرگ تدریجی یک جشنواره انقلابی
 فرهنــگ و هنر/ زهــره کهندل   جایزه 
ادبی علی اکبر )ع(، جشــنواره ای مردمی است که 
10 ســال از برگزاری آن می گــذرد اما اختتامیه 
یازدهمین دوره آن که قرار بود 5 و 6 اردیبهشت 
ماه برگزار شود، به دلیل مشکلات مالی برگزار نشد 
و دبیر اجرایی آن بر خلاف میل باطنی اش، خبر از 
احتمال تعطیلی آن داده است. محمد برزگر، دبیر 
اجرایی جایزه ادبی حضرت علی اکبر)ع( به خبرنگار 
ما درباره این تصمیــم ناگهانی توضیح می دهد: 
جزو معــدود برنامه های ادبی در کشــور بودیم 
کــه به طور صد درصد مردمی برگزار می شــدیم 
و کل بودجه های مــا را خیران تأمین می کردند، 
امسال اعلام فراخوان شــد، برگزیده ها مشخص 
شــدند و از میهمانان هم دعوت شد اما چند روز 
پیش، بانیان و خیران جلسه ای گذاشتند و اعلام 
کردند که نمی توانند حمایت کنند و امکان تأمین 
هزینه ها برایشان فراهم نیست، ضمن اینکه منبع 
مالی دیگری هم نداشتیم؛ از دوستانی که دعوت 
شده بودند عذرخواهی کردیم که اختتامیه برگزار 

نمی شود و برنامه به حالت تعلیق درآمده است. 
او ادامه می دهد: کارها را انجام داده بودیم و حدود 
40 نفر میهمان شاعر و نویسنده از سراسر کشور 

دعوت کرده بودیم اما اختتامیه برگزار نشد.

 اگر بودجه اش تأمین می شد...
مشــکلات مالی این برنامه مردمی، از چند سال 
پیش شروع شــد. برزگر می گوید: 6 دوره، پدرم 
حامی  مالی بود به طوری که اســکان میهمانان 
در خانــه پدری ام در مرودشــت بود اما به دلیل 
مشکلاتی به تهران آمدیم و دیگر پدرم استطاعت 

مالی برای حمایت از این برنامه را پیدا نکرد. 
به گفته او، چهار دوره قبــل هم کج دار و مریز 
برنامه برگزار شد به طوری که در سال گذشته، 
به اعتبار اینکه ســه ماه بعــد از اختتامیه، پول 
برنامه تهیه می شــود، با قرض کردن از دوستان، 

برنامه اجرا شد. او ادامه می دهد: متأسفانه امسال، 
هیچ نقطه امیدی برای تأمین مالی برنامه وجود 
نداشت و به یقین رسیدم که اگر دوستان به برنامه 
بیایند، توان پرداخت هدیه و هزینه های رفت و 

برگشتشان را نداریم.

وی با بیان اینکه برنامه های دولتی تعطیل شده اند، 
ما که مردمی هستیم تکلیفمان مشخص است، 
خاطرنشان می کند: اســتان فارس جزو معدود 
استان هایی است که در آن برنامه های فرهنگی 
و ادبی مردمی  برگزار می شود. بزرگ ترین برنامه 
ادبی مردمی، شب شــعر عاشورایی شیراز است 
که جشنواره ادبی علی اکبر)ع( هم تحت تأثیر و 
تعلیم سبک اجرایی شب شعر عاشورایی بود که 

آن را راه اندازی کردیم. 
ماجرای شب شعر عاشورایی این است که مرحوم 
فرهنگ، چاپخانه ای داشــتند و موقوفه ای برای 
این برنامه گذاشتند و بخشی از درآمد، مربوط به 
این جشنواره است. نمی گویم که این برنامه هیچ 
دغدغه مالی ندارد بلکه آن ها در ســال های اخیر 
برای تأمین مالی بسیار اذیت شدند اما به هرحال 

آب باریکه ای از محل موقوفه دارند. 

 جشنواره ای به سبک هیئتی
او می گویــد: علاوه بــر برنامه مــا، برنامه ای هم 
در جهرم بود که برای شــب شــهادت حضرت 
فاطمه )س( برگزار می شد که آن هم تعطیل شد 
و نتوانستند تأمین هزینه کنند. ما با 30 میلیون 
تومان می توانســتیم برنامه را برگزار کنیم چون 
سبک کار جشنواره، ســبک هیئتی است. ما در 
اینجا برای میهمانان، هتل نمی گیریم بلکه خانه ای 
روســتایی را برای اســکان میهمانان اختصاص 
داده ایــم، یک نفــر خانه اش را بــرای پذیرایی از 
میهمانــان این برنامه در اختیار قرار داده اســت 
که غذا و پذیرایی میهمانان این برنامه را بر عهده 
بگیرد، زنان هیئت، پذیرایــی می کنند و رفت و 
برگشت میهمانان را بچه های هیئت با خودروهای 
شخصی شان بر عهده گرفته اند و پول بنزین هم 
از ما نمی گیرند. برایشان مهم است اگر میهمانی 
بیمار شود، او را به دکتر ببرند و هزینه ها هم پای 
خودشان باشد، به همین دلیل هزینه های ما بسیار 
پایین اســت، ضمن اینکه این برنامه ادبی، متکی 
به جایزه نیست یعنی کسانی که علاقه دارند در 
این جشنواره شرکت کنند می دانند هدیه ای که 
دریافت می کنند، مبلغ ناچیــز ۲00 هزار تومان 

است و »صله متبرک« به شمار می رود. 
بــه گفته برزگــر، آنچه برای شــرکت کنندگان 
جذابیت دارد، جو و فضای جایزه ادبی علی اکبر)ع( 
است. در واقع برگزیدگان، بیشتر از اینکه از جایزه 
لذت ببرند از خونگرمی  و میهمان نوازی میزبانان، 
لذت می برند و خاطره خوشی از مرودشت و برنامه 
حضرت علی اکبر)ع( با خودشان به یادگار می برند. 

 خیران پای کار بیایند
جایزه ادبی حضرت علــی اکبر)ع( با اتکا به توان 
مالی خانواده برزگر آغاز شد اما در میانه راه به دلیل 
مشکلات مالی، تصمیم گرفتند که قید برگزاری 
آن را بزنند اما تأثیــری که این جایزه روی مردم 

و تولید محتوا برای حضرت علی اکبر)ع( گذاشته 
بود، سبب شد که بانیان و خیران پای کار بیایند. 
دبیر اجرایی جایزه ادبــی علی اکبر)ع( می گوید: 
تندیس های برنامه را گرفته و در خانه گذاشته ام. 
مردم امسال سه - چهار میلیون کمک کردند که 
برای تبلیغات، ساخت تندیس، هماهنگی سالن 
و ســفارش پذیرایی هزینه شد ولی هزینه اجرای 
برنامه، تأمین جوایز و رفت و آمد 40 نفر برگزیده 
که مبلغ 30 میلیون تومان می شــد، جور نشد. او 
ادامه می دهد: ما هیچ وقت چشمداشتی به دولت 
نداشتیم چون ماهیت برنامه ما کاملاً مردمی  بوده 
است، هیچ وقت از دولت درخواست کمک نکردیم 
و نخواهیم کرد. برزگر تأکید دارد که فردی انقلابی 
و دغدغه مند است، او خاطرنشان می کند: از همان 
ابتدا گفتم که برنامه ما ســکولار نیست و دغدغه 
سیاســی و انقلابی دارد. ما از معدود کنگره های 
مردمی  بودیم که ســعی کردیم نسبت به مسائل 
روز بی توجه نباشیم به طوری که امسال موضوع 
بخش ویژه ما، فلسطین و آرمان آزادی قدس بود. 
او با بیان اینکه جایزه ادبی علی اکبر)ع( به تولید 
محتوا در این باره، کمک کرده اســت، می گوید: 
10 ســال به طور تخصصی در حوزه شــخصیت 
علی اکبر)ع( تولید اثر شــده است و این گنجینه  

غنی می تواند به عنوان مرجع ادبیات آیینی درباره 
شخصیت حضرت علی اکبر)ع( باشد و چاپ شود.

 هیچ درخواستی به دولتی ها نمی دهیم
اعلام تعطیلی این برنامه برای برزگر بسیار دشوار 
بود و به گفته خودش، اعلام خبر تعطیلی جایزه 
ادبی علــی اکبر)ع( از اعلام خبــر مرگ یکی از 
نزدیکانش، برای او ســخت تر بود چون بخشــی 
از هویت ما بر این اســاس شــکل گرفته است او 
می گوید: ما توانستیم حمایت مردم را جلب کنیم 
تا با دغدغه سیاسی و نه دغدغه صرف مذهبی به 
شعر آیینی توجه کنند تا ادبیات آیینی به سمت 
سیاست های نظام جمهوری اسلامی، متمایل شود.  
دبیر جشنواره علی اکبر)ع( با اشاره به همکاری و 
حمایت نکردن ارگان های دولتی در سال های اخیر 
برگزاری این جایزه ادبی، یادآور می شود: اداره کل 
ارشاد، یک سالن در مرودشت داشت که در چند 
دوره اخیر به ما گفتند باید اجاره بهای ســالن را 
بپردازید، حتی ســالن را از ما دریغ کردند، سالن 
کوچک تر شــهرداری و فرمانداری را گرفتیم ولی 
اجازه ندادیم که این برنامه تعطیل شود، حتی اگر 
در همه ســالن ها را به روی ما می بستند، هیئتی 

داریم که برنامه را آنجا برگزار می کردیم.  

خبر

اگــر خیرّی پیــدا شــود و بتواند 
تأمیــن هزینــه کند، تحــت نظر 
خودش برنامه برگزار می شود. اگر 
هم نشــود، ما به وظیفه خودمان 
عمل کردیم و در پیشگاه خداوند 
و اهل بیت )علیهم السلام( دلمان 

آرام است

آنچهمیخوانید
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